
 

 

Nye Larviks rådmann Jan Arvid Kristengård var kveldens foredragsholder.  Han fortalte litt om 

egen bakgrunn. Oppvokst i ei lita bygd i Romsdalen. Bodd i Larvik siden tidlig på 90-tallet med 

ulike stillinger i kommunen.Understreket at det ikke var Lardal som var gått inn i Larvik 

kommune, men at det var opprettet en ny kommune. Det hadde en del formelle sider som må 

løses. Snakket om muligheter og utfordringer for den nye kommunen. Muligheten ligger bla. I å 

utvikle gode digitale tjenester, der han mente «gamle» Larvik kommune var svært gode, med 

egen it – avdeling. Utfordringene er ikke minst knyttet til endringene i 

befolkningssammensetningen, med forholdsvis flere eldre. I forlengelsen av dette ligger 

befolkningens forventninger til  kvalitet og kvantitet i velferdstjenestene som ikke alltid samsvare 

med kommunens økonomiske muligheter. Nevnte i den sammenheng at ingen av Vestfold-byene 

har eiendomsskatt, i motsetning til mange i landet for øvrig. 

Alt i alt et innholdsrikt og svært interessant foredrag.  


